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2020. július 03-ai rendkívüli ülésére 

 

Tárgy: Gamma játszótéri pályához háló 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Tavaly került átadásra városunk második rekortán kézilabdapályája, mely a Gamma játszótéren került 

felállításra. A kivitelezés során a kapuk mögé labdafogó háló került kiépítésre, ennek ellenére lakossági 

bejelentéseket kaptunk már tavaly is, hogy a labdák a szomszédos lakóházat érik, palák törnek, az udvarra 

esnek. Idén újabb bejelentést kaptunk Belány Richárdtól és további három lakótól. 

2019. szeptemberében a képviselő-testület már tárgyalta az akkori ezzel kapcsolatos lakossági panaszt és 

a 196/2019. (IX.13.) KVÖKt. határozatban akként döntött, hogy a pálya hálóját nem emelteti meg és a 

lakóházak védelme érdekében két sorban fát ültettet. A fák elültetésre kerültek, de még évekbe telik, mire 

megnőnek és a kirúgott labdákat megfogják.  

 

A probléma megoldására többféle lehetőséget vizsgáltunk, úgymint a pálya teljes borítása, a lakóházak 

felöli oldalon kb. a 11-es vonalától a pálya borítása, a pálya mögé plusz háló emelése és a lakóházak elé 

háló állítása. A variációk közül a pálya teljes borítása tudná azt biztosítani, hogy egy labda se menjen ki a 

pályáról. A lehetőségek közül a lakóházak elé húzandó hálót Belány úr nem támogatja.  

 

A megoldási lehetőségek mindegyikére kértünk ajánlatot, egyrészt attól a cégtől (Bástya Millenium Zrt.), 

akik a pályát állították, másrészt a tavaly is ajánlatot adó Balom Asztalos és Üvegező Bt-től. A Zrt. 

megkereséseinkre ez idáig nem reagált, a Balom Bt. pedig csak a pálya mögé újabb háló húzására adott 

ajánlatot nettó 628.000,- Ft. + áfa összeggel. Ezen megoldás a pálya széleitől további plusz egy-egy méter 

szélességben és a meglévő háló fölé további 3 m magasságban tartalmaz hálót. A tartóoszlopok 

merevítése kérdéses, hogy a pálya meglévő oszlopaihoz történjen-e vagy a talajhoz.  

 

A pálya a Magyar Kézilabda Szövetség jóvoltából épült, 100 %-os támogatásból, öt éves fenntartási 

időszak vállalásával. A pálya kezelésére és karbantartására vonatkozó útmutató a pálya befedését tiltja, a 

beépített anyagokra a garanciális időszak még tart.  

 

Kérem Tisztelt Képviselő-testületet, hogy a lakossági megkeresést szíveskedjen megvizsgálni és a háló 

megrendelését támogassa.  

A 2020 évi költségvetés tervezésekor a jelen probléma megoldásának költségvonzatával nem számoltunk, 

a költségvetésben fedezete nincs.  

 

Kisbér, 2020. június 25. 

 Andrási Tamás s.k. Pápai Mónika s.k. 

 elnök referens 

 

Határozati javaslat: 

Kisbér Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

a Gamma játszótéri rekortán kézilabdapályáról kiszálló labdák miatt tett lakossági panasz kapcsán a pálya 

lakóházak felöli része mögött a háló megemelését megrendeli a Balom Asztalos és Üvegező Bt.-től az 

ajánlatában szereplő nettó 628.000,- Ft. + áfa összegen. 

 

a beruházás fedezetét a 2020. évi költségvetés …………………. sora terhére biztosítja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:  Sinkovicz Zoltán polgármester 


